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ZITTINGSVERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD 

26 SEPTEMBER 2022 

Aanwezig : 

Anne Dequidt, Jan Verfaillie, Pascal Sticker, Guido Hoste, Bel Jonas,  schepenen ; 

Peter Roose,  burgemeester ; 

Dirk Kesteloot, Wouter Vanlouwe, Marieke Stubbe, Philippe Cochez, Michèle Note, 

Anneke Soenen, Elke De Preter, Stijn Hommez, Isabelle Verlodt, Herbert Clarebout, 

Annick Benteyn, Bart Goudeseune, Remi Vanhee,  gemeenteraadsleden ; 

Anja Pilet,  voorzitter ; 

Joke Jonckheere,  algemeen directeur 

Verontschuldigd : 

Jochem Boedts,  gemeenteraadslid 

 

De voorzitter van de gemeenteraad, opent de zitting om 20:02 uur. 

 

Openbare zitting 

1.  Opvolgingsrapportage eerste semester 2022 - akteneming 

Dossierbeheerder 
 

Geviseerd door 
 

Bevoegde schepen(en) 
 

Toegelicht door Jan Verfaillie 

 

Juridisch kader 

- Art 29 De opvolgingsrapportering, vermeld in artikel 263 van het decreet van 22 

december 2017 over het lokaal bestuur. 

 

Relevante documenten 

- Opvolgingsrapportage Stad Veurne 

- Extra rapporten T1 T2 T3 J1 J2 J3 J5 

Feiten, context, argumentatie 

De opvolgingsrapportage bevat minstens de volgende elementen: 

1. Een stand van zaken van de prioritaire acties of actieplannen van het 

meerjarenplan. 

2. Een overzicht van de geraamde en gerealiseerde ontvangsten en uitgaven voor 

het lopend 

jaar 

3. In voorkomend geval, de wijzigingen in de assumpties die gekozen werden bij de 

opmaak van 

het meerjarenplan op de aanpassing ervan. 

4. In voorkomend geval, de wijzigingen in de financiële risico’s 
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De opvolgingsrapportage van de prioritaire acties is ook terug te vinden op de website 

van Veurne: 

https://www.veurne.be/nl/bestuur/beleidsdocumenten/opvolgingsrapportage 

Financiële gevolgen 

Beraadslaging 

Wouter Vanlouwe vraagt naar de budgettaire impact van de nieuwbouw van de 

paviljoenen van Zonnewende. Zal de VIPA-steun toenemen? Wordt dit geïndexeerd? Jan 

Verfaillie duidt dat de VIPA-subsidie gekoppeld is aan ABEX, vastgeklikt op het moment 

van gunning. Momenteel kan de schepen niet meer info geven. Constructieprijzen zijn 

gestegen, dus moeten we nazien hoe dit betaald kan worden. Wouter vraagt de schepen 

of het budget ontspoord is waarop schepen Verfaillie antwoordt dat dit op vandaag niet 

gekend is.  

Wouter vraagt naar het nieuwe plan van de Proostdijk en het aandeel van de private 

verkavelaar. Jan Verfaillie verwijst naar het AGB waar de percentages, aantallen en 

verdeelsleutels vastgelegd werden. De burgemeester vult aan dat het nog een 

conceptschets betreft, geen definitief plan, dat tevens gekend is bij het AGB. Dit moet 

nog worden vertaald in ene verkavelingsplan hetgeen de volgende opdracht is. Wel werd 

nu een economische haalbaarheidsstudie opgestart voor basisverwarming van warmte in 

water. Er is een principieel akkoord hierover met de private verkavelaar die 23% voor 

zijn rekening neemt en 77% voor AGB. Wouter besluit dat het aandeel grond een 

bepaald percentage is en dit dus doorgetrokken wordt in de netto verkoopbare 

oppervlakte. De bekommernis is dat het deel van de private ontwikkelaar minst gunstig 

is gelegen en nu wel een win-win betekent voor de private speler. 

 

Na het binnenkomen van raadslid Verlodt en de woordenwisseling met de voorzitter die 

hierop volgt, vraagt raadslid Vanlouwe de zitting te schorsen. 

Voorzitter Pilet schorst de vergadering van 20u14 en heropent de vergadering om 20u19. 

 

Wouter Vanlouwe vraagt een stand van zaken van de randparkings. Wat betreft de Oude 

Vestingstraat  was er vorige week een bewonersvergadering waarbij de herinrichting 

samenvalt met de werken die volgend jaar zullen opstarten aldus de burgemeester. Wat 

de parking Collegeplein betreft heeft de concessiehouder een omgevingsvergunning 

gekregen voor de Zwarte Zusters. Momenteel legt hij de laatste hand aan de 

vergunningsaanvraag voor de parking, samen met deze van de Blauwe Zusters. 

Wouter vraagt naar de revaluatie van de heraanleg straten gezien de Oosthoekstraat in 

slechte staat is. Anne Dequidt duidt dat deze op grondgebied De Panne hoofdzakelijk ligt 

waarmee we een overeenkomst hebben dat Veurne een deel Klokhofstraat zal doen en 

De Panne deel van Veurne. Deze werken gaan samen met de drukrioleringsaanleg. 

Welk is de status van de voetgangersbrug ter hoogte van Zuidburg? Peter Roose duidt 

dat een nieuwe vergadering van de projectstuurgroep de unieke verantwoordingsnota 

moet goedkeuren eer er gegund kan worden. 
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Wat de heraanleg van het overslagstation betreft en het specifiek terugdringen van de 

afvalberg betreft: Anne Dequidt duidt dat IVVO zich behartigt over het overslagstation. 

Pascal Sticker duidt dat de cijfers duiden dat bij invoering van zak naar bak en PMD+ het 

objectief is behaald wat niet wegneemt dat we dit van dichtbij opvolgen. Peter Roose 

geeft de cijfers mee: in 2020 zaten we op 1791 ton huishoudelijk restafval; in 2021 is 

dat nog 1532 ton. 

 

In verband met de status jeugdsite antwoordt Jonas Bel dat landmeter en architect 

aangesteld werden. 

Wouter Vanlouwe  vraagt nog verduidelijking omtrent actie ruimte voor bedrijvigheid en 

het gerucht dat kleinhandelaars zelf zeggen dat Peter Roose een stimuleringscheque zal 

aanbieden aan de ondernemers. Peter Roose zegt geen weet hiervan te hebben.  

Wouter Vanlouwe vraagt nog verduidelijking omtrent gebruik van de deelfietsen waarin 

ook de kilometers van ophalen etc in totaal aantal kilometers zitten. Pascal Sticker duidt 

dat alle verhuringen in het systeem zitten. In die heatmap zitten alle verplaatsingen op 

basis van het slim slot. Dus de kilometers die hierin vervat zijn, kunnen bediscussieerd 

worden. Informaticatechnisch is dat echter niet mogelijk uit te splitsen. De groene 

mobitfietsen gaan er eind 2022 uit, momenteel is er een doorstart van de deelfietsen met 

de 3 andere gemeenten in voorbereiding. 

Wouter vraagt naar de reiskosten van de studenten. Pascal Sticker verwijst naar de 

schriftelijke vraag die eerder al gesteld werd en toegevoegd aan dit agendapunt. In 

functie van het beschikbare budget zien we na of we voor middelbare en hogere 

schoolstudenten een wijziging moeten aanbrengen. Wouter verwijst naar de andere 

Westkustgemeenten die reeds een tegemoetkoming voor hogere schoolstudenten 

voorzien hebben. 

Omtrent zwerfvuil verwijst Wouter naar de verkregen GAS-boetes die hij bedroevend 

laag vindt. Nochtans is er veel zwerfvuil en zijn er veel plaatsen voor gekend. Nu wordt 

ook beroep gedaan op intergemeentelijke vaststellers. Worden ze vaak ingezet? Peter 

Roose duidt dat de OVAM vaststellers maandelijks actief zijn in de stad. Het probleem is 

niet de vaststelling, maar wel weten wie het daar achtergelaten heeft. Het is moeilijk om 

achter ieder bosje een GAS-vaststeller in te zetten. Ook via  een camera bleek 

herkenbaarheid niet evident. Wouter besluit dat er meer GAS-boetes uitgeschreven 

moeten worden want nog veel zwerfvuil aanwezig. 

Wouter vraagt naar verdere acties omtrent de huisstijl. Het logo is dan wel aangepast, 

maar wat volgt nog? Jan Verfaillie duidt dat er vandaag een nieuwe toeristische film werd 

gelanceerd. Stap voor stap werken we naar duidelijke en gestroomlijnde communicatie 

met de baseline dat Veurne Uitstekend is. We willen ons profileren als moderne 

organisatie en werken via sociale media, hoplr of het stadsmagazine. Wouter besluit met 

de conclusie dat als je nu nog met facebook bezig bent, dan ben je te laat. 

 

Besluit 

De gemeenteraad neemt akte van de opvolgingsrapportage van Stad Veurne eerste 

semester 2022.  
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2.  Budget 2023 CKB - akteneming 

Dossierbeheerder 
 

Geviseerd door 
 

Bevoegde schepen(en) 
 

Toegelicht door Peter Roose 

 

Juridisch kader 

• Artikel 40 van het decreet lokaal bestuur 

• Artikel 45-50/1 van het decreet van 7 mei 2004 betreffende de materiële organisatie en 
  werking van de erkende erediensten 

Relevante documenten 

• Budgetten 2023 kerkfabrieken en gecoördineerd budget 2023 

• Gunstig advies d.d. 15 juli 2022 van het bisdom Brugge bij de budgetten 2023 

• Brief d.d. 01/08/2022 van het CKB m.b.t. gecoördineerd indienen budgetten 2023 

• Verslag vergadering 30 mei 2022 

 

Feiten, context, argumentatie 

De gecumuleerde bedragen, vermeld in het meerjarenplan 2020-2025 (€ 223.974), 

worden met € 2.935 overschreden. Op de vergadering van 30 mei 2022 werd het 

volgende afgesproken met het kerkbestuur:  

1) Het teveel aan exploitatietoelage wordt aanvaard.  

2) De toelagen worden voor 4 kerkfabrieken (St.-Niklaas, St.-Walburga, O.L.V., 

O.L.V. & Audomarius) in 2 delen uitbetaald.  

3) Budgetwijziging in september/oktober om het overschot weg te werken.  

Er werd daarnaast ook gevraagd om de investeringstoelage van € 1.100 voor de 

kerkfabriek St.-Walburga in 2023 te schrappen.  

Financiële gevolgen 

Beraadslaging 

Budgetten van Houtem, Sint-Niklaas en Walburga werden pas ter zitting opgeladen. Dirk 

Kesteloot merkte op dat deze ontbraken. 

Besluit 

Artikel 1: Akte te nemen van het budget 2023 van de Veurnse kerkfabrieken: 

Gemeente Kerkfabriek Expl. Toelage Inv. Toelage  

Veurne St.-Niklaas 95.295,28 0,00 

Veurne St.-Walburga 45.803,26 1.100,00 

Steenkerke St.-Laurentius 10.794,56 0,00 
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Eggewaartskapelle St.-Jan Onthoofding 8.706,11 0,00 

Avekapelle St.-Michiel 138,09 0,00 

Booitshoeke St.-Audomarus 14.994,99 0,00 

Bulskamp/De 

Moeren 

St.-Bertinus 7.565,94 0,00 

Beauvoorde O.L.V. & St.-

Audomarus 

26.195,72 0,00 

Houtem OL. Vrouw 17.415,38 0,00 

Totaal  226.909,33 1.100,00 

 

 

3.  Dotatie aan de politiezone Spoorkin dienstjaar 2023 - vaststelling 

Dossierbeheerder Degraeve Kris Geviseerd door 
 

Bevoegde schepen(en) Jan Verfaillie Toegelicht door Peter Roose 

 

Juridisch kader 

- De wet van 7 december 1998 tot organisatie van een geïntegreerde politiedienst, 

gestructureerd op twee niveaus, inzonderheid artikel 40, derde en zesde lid en artikel 

71, eerste lid; 

- Het Koninklijk Besluit van 16 november 2001 houdende nadere regels inzake de 

berekening en de verdeling van de gemeentelijke dotaties in de schoot van een 

meergemeentepolitiezone (Veurne 68,34 %). 

Relevante documenten 

- De beslissing van het politiecollege d.d. 9 september 2022 houdende vaststelling van 

het begrotingsontwerp 2023. 

- De beslissing van de politieraad d.d. 27 september 2022 houdende vaststelling van 

de begroting 2023. 

Feiten, context, argumentatie 

De dotatie aan de politiezone dient jaarlijks door de raad te worden vastgesteld 

aangezien er geen meerjarenplan globaal wordt goedgekeurd zoals bij de kerkfabrieken 

en OCMW.  

Financiële gevolgen 

Voor de uitgave van deze opdracht is een krediet beschikbaar van 1.661.874 EUR op het 

exploitatiebudget 2023, op de budgetcode 0400-00 649400 (AMJP 2022). Door de zware 

loonindexeringen (10 % 2002 en 6 % 2023) en de stijgende energieprijzen is de dotatie 

sterk gestegen (+32 % of (+402.694 EUR). Het is de intentie om vanaf 2024 terug het 

oorspronkelijk groeipad van 2 % aan te houden.  

Beraadslaging 

Eenparigheid van stemmen 

Besluit 
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De dotatie van de Stad Veurne aan de politiezone Spoorkin, zoals ingeschreven in de 

politiebegroting 2023, voor een bedrag van 1.661.874 EUR vast te stellen. 

 

4.  Definitieve toetreding tot aankoopcentrale van Stad Ieper voor de 

aanbesteding van de overheidsopdracht "Collectieve 

hospitalisatieverzekering 2023 - 2026 voor medewerkers en 

nevenverzekerden van Stad Veurne " - vaststelling 

Dossierbeheerder Craeye Birgit Geviseerd door 
 

Bevoegde schepen(en) Peter Roose Toegelicht door Peter Roose 

 

Juridisch kader  

- Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikel 56, 

betreffende de bevoegdheden van het college van burgemeester en schepenen.  

- De wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 

bestuurshandelingen, en latere wijzigingen.  

- Het Bestuursdecreet van 7 december 2018.  

- Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikelen 326 tot 

en met 341 betreffende het bestuurlijk toezicht.  

- De wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de 

rechtsmiddelen inzake overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, 

leveringen en diensten en concessies, en latere wijzigingen.  

- De wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, meer bepaald artikel 36 en 

artikel 57, en meer bepaald artikels 2, 36° en 48 die een gezamenlijke realisatie van 

de opdracht in naam en voor rekening van meerdere aanbesteders toelaat en artikel 

43.  

- Het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene 

uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten, en latere wijzigingen.  

- Het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten 

klassieke sectoren, en latere wijzigingen.  

- De Wet van 4 april 2014 betreffende de verzekeringen 

 

Relevante documenten  

- Besluit raad d.d. 24/1/2022 inzake goedkeuring gezamenlijke overheidsopdracht 

"Hospitalisatieverzekering 2023-2026" - deelname en machtiging stad Ieper 

- Bestek “Collectieve hospitalisatieverzekering voor medewerkers en 

nevenverzekerden” van de stad Ieper  

- Gunningsverslag van de stad Ieper, optredend als opdrachtencentrale 

- Advies BOC op 22/9/2022 

 

Feiten, context, argumentatie  

 

Stad Veurne kan van de mogelijkheid tot afname van het raamcontract via de 

aankoopcentrale gebruik maken, overeenkomstig de voorwaarden van het bestek 

“Collectieve hospitalisatieverzekering voor medewerkers en nevenverzekerden”.  

 

Op 24/1/2022 besliste de raad om inzake hospitalisatieverzekering gemeente- en OCMW-

personeel toe te treden tot de groepsoverheidsopdracht voor collectieve 

hospitalisatieverzekering ten behoeve van het gemeente- en OCMW-personeel, met de 

stad Ieper als opdrachtencentrale, en goedkeuring te verlenen aan het bijhorende 

bijzonder bestek met een openbare procedure.  
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Het is aangewezen dat Stad Veurne toetreedt tot de aankoopcentrale om volgende 

redenen:  

• de in de aankoopcentrale voorziene diensten voldoen aan de behoefte van het 

bestuur;  

• het bestuur moet zelf geen plaatsingsprocedure voeren, wat een besparing aan tijd 

en geld betekent; 

• Stad Ieper beschikt over knowhow of technische expertise inzake de aanbesteding 

van de collectieve hospitalisatieverzekering. 

 

De effectieve definitieve toetreding en de beslissing van de toewijzing van de 

hospitalisatieverzekering dient ook te gebeuren via een raadsbeslissing. 

 

De opdracht werd door het college van burgemeester en schepenen van de stad Ieper op 

4/7/2022 gegund aan de economisch meest voordelige regelmatige (rekening houdend 

met de beste prijs-kwaliteitsverhouding) bieders, zijnde AXA BELGIUM, Troonplaats 1 te 

1000 Brussel, tegen de eenheidsprijzen vermeld in de offerte van deze inschrijver. 

 

Het BOC gaf advies op 22/9/2022. 

Nieuw tarief AXA (vanaf 1/01/2023): 

 

Leeftijd 

verzekerde 

Basisformule 

(tweepersoonskamer) BTWE 

Uitgebreide formule  

(éénpersoonskamer) BTWE 

 Hoofdverzekerde 

(personeel) 

Nevenverzekerde 

(gezinsleden) 

Hoofdverzekerde 

(personeel) 

Nevenverzekerde 

(gezinsleden) 

0-20 j 31,42 EUR 31,42 EUR 54,78 EUR 54,78 EUR 

21-49 j 66,13 EUR 66,13 EUR 157,87 EUR 157,87 EUR 

50-67 j 100,98 EUR / 243,81 EUR  

50-64j / 100,98 EUR / 243,81 EUR 

65-69 j / 301,23 EUR / 482,59 EUR 

70+ j / 344,79 EUR / 635,32 EUR 

 

Financiële gevolgen 

Beraadslaging 

Eenparigheid van stemmen 

Besluit: 

 

Artikel 1: Stad Veurne doet een beroep op de aankoopcentrale van Stad Ieper voor de 

aanbesteding van de overheidsopdracht "Collectieve hospitalisatieverzekering voor 

medewerkers en nevenverzekerden”, overeenkomstig de voorwaarden van het 

voornoemd bestek, gegund aan AXA BELGIUM, Troonplaats 1 te 1000 Brussel. 

 

Artikel 2: De tarieven inzake collectieve hospitalisatieverzekering van AXA BELGIUM, 

Troonplaats 1 te 1000 Brussel, overeenkomstig de voorwaarden van het Bestek 

“Collectieve hospitalisatieverzekering voor medewerkers en nevenverzekerden” van de 

stad Ieper definitief te aanvaarden en de overeenkomst af te sluiten met een looptijd van 

48 maanden vanaf 1 januari 2023.  

 

Artikel 3: De basisformule tweepersoonskamer wordt behouden voor de personeelsleden 

in dienst (hoofdverzekerden) en voor de gepensioneerde personeelsleden het bedrag van 

een actief personeelslid van 67 jaar. 
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Artikel 4: De nieuwe tarieven inzake collectieve hospitalisatieverzekering van AXA 

BELGIUM, Troonplaats 1 te 1000 Brussel, bekend te maken aan de personeelsleden en de 

gepensioneerde personeelsleden. 

 

Artikel 5: Een afschrift van deze beslissing te bezorgen aan het stadsbestuur Ieper. 

 

 

 

5.  Gunning gezamenlijke overheidsopdracht met Westhoekgemeenten inzake 

aanstelling van een leasemaatschappij voor de fietslease -  vaststelling 

Dossierbeheerder Craeye Birgit Geviseerd door 
 

Bevoegde schepen(en) Peter Roose Toegelicht door Peter Roose 

 

Juridisch kader 

• Decreet lokaal bestuur 

Relevante documenten 

• Gemeenteraadsbesluit d.d. 13/12/2021 inzake deelname aan overheidsopdracht 

fietslease Westhoekgemeenten en goedkeuring samenwerkingskader - besluit bij 

hoogdringendheid van college van burgemeester en schepenen - vaststelling 

• Collegebesluit d.d. 7/2/2022 van gemeente De Panne inzake gunning 

’Raamcontract voor het (individueel) leasen van fietsen door het personeel van de 

Westhoekgemeenten 

• Verslag vergadering BOC 22/9/2022 

 

Feiten, context, argumentatie 

De Stad Veurne wenst het gebruik van de fiets als vervoersmiddel zoveel mogelijk te 

stimuleren. Zo wordt in art. 234 van de RPR een fietsvergoeding toegekend, wanneer de 

fiets gebruikt wordt in het kader van het woon-werkverkeer en wanneer de afstand van 

en naar het werk volledig of gedeeltelijk aflegt met de fiets. In art. 226 van de RPR 

ontvangt het personeelslid dat voor dienstreizen van de eigen fiets gebruikmaakt een 

vergoeding per kilometer. 

Ook worden ook (elektrische) dienstfietsen ter beschikking gesteld.  

Een aanpassing aan het BVR RPR maakt het mogelijk om als lokaal bestuur ook fietsen 

ter beschikking te stellen aan personeelsleden. Zij kunnen een fiets leasen mits een 

inhouding op de eindejaarspremie/ het inzetten van vakantiedagen/ het inzetten van de 

fietsvergoeding. Dit is juridisch verankerd in art. 137, art. 164 en art. 176 BVR RPR. 

De gemeente De Panne engageerde zich om de gezamenlijke overheidsopdracht te 

voeren voor de aanstelling van een leasemaatschappij. Er wordt gevraagd om tegen eind 
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oktober aan de gemeente De Panne mee te delen of Stad Veurne (gemeente en OCMW) 

al dan niet wil instappen.  

De gemeenteraad en OCMW-raad hebben op 13/12/2021 het samenwerkingskader 

goedgekeurd. 

Op 7/2/2022 gunde de gemeente De Panne het raamcontract ’Raamcontract voor het 

(individueel) leasen van fietsen door het personeel van de Westhoekgemeenten’ aan de 

leasemaatschappij O2O. 

Het aanbieden van fietslease gebeurt op vrijwillige basis:  

• Het lokaal bestuur (de werkgever) beslist vrijwillig over het al dan niet aanbieden 

van fietslease én over de voordelen die kunnen worden ingeruild; 

• Het individueel personeelslid (de werknemer) beslist vrijwillig om al dan niet 

bestaande voordelen om te zetten naar fietslease én welke voordelen ingeruild 

worden. 

Het BOC gaf advies op 22/9/2022. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd de concrete modaliteiten over fietsmobiliteit vast 

te stellen, alsook het fietsbeleid met O2O waarbij deze concrete modaliteiten over 

fietsmobiliteit worden bijgevoegd in een bijlage aan de rechtspositieregeling / aan het 

arbeidsreglement. 

Financiële gevolgen 

Beraadslaging 

Eenparigheid van stemmen 

Besluit 

Artikel 1: Zijn goedkeuring te verlenen aan de gezamenlijke overheidsopdracht bij wijze 

van openbare procedure voor het ’raamcontract voor het (individueel) leasen van fietsen 

ten behoeve van het personeel van de Westhoekgemeenten’, dat wordt gegund aan de 

firma O2o BVBA, Farmanstraat 40, 9000 Gent. 

Artikel 2: Het fietsbeleid van de Stad Veurne wordt vastgesteld, overeenkomstig het bij 

dit besluit gevoegde tekst, waarbij deze concrete modaliteiten over fietsmobiliteit worden 

bijgevoegd in een bijlage aan de rechtspositieregeling / aan het arbeidsreglement.  

 

 

 

6.  Overeenkomst tot  vestigen van erfdienstbaarheid, gelegen Zwarte 

Nonnenstraat - Cabine Park 6432, voor verplaatsen van ondergrondse 

leidingen - vaststelling 

Dossierbeheerder Craeye Birgit Geviseerd door 
 

Bevoegde schepen(en) Peter Roose Toegelicht door Anne Dequidt 
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Juridisch kader 

• Artikel 41 van het Decreet lokaal bestuur 

Relevante documenten 

• Mail d.d. 11/8/2022 van Fluvius (Gaselwest) 

• Overeenkomst van 1973 tussen tussen Stad Veurne en Inelgas 

• Ontwerp overeenkomst erfdienstbaarheid 

• Collegebesluit d.d. 22/8/2022 inzake opstarten procedure tot vestigen van een 

erfdienstbaarheid  

• Toelating Onroerend Erfgoed op 6/9/2022 

Feiten, context, argumentatie 

Het perceel grond in Sint-Walburgapark, kadastraal gekend als park, 38025 Veurne, 1ste 

afdeling, Sie A, nr. 275 S, is eigendom van Stad Veurne. 

Er bestaat sinds 1973 een overeenkomst tussen Stad Veurne en Inelgas (Gaselwest) 

voor het plaatsen van een cabine in het stadspark. De plaats waar de ondergrondse 

leidingen mogen liggen, staat niet duidelijk in de overeenkomst vermeld. 

Er zijn reeds ondergrondse leidingen aanwezig tussen de straat en de cabine. De 

bestaande leidingen liggen onder de muur. Het lijkt Gaselwest (Fluvius) beter om de 

nieuwe leidingen te plaatsen langs het toegangspad. Het nieuwe traject zou het pad 

volgen, zodat zowel de muur als de bestaande boom gevrijwaard blijven.  

Gevraagd wordt om een erfdienstbaarheid hiervoor af te sluiten tussen Stad Veurne en 

Gaselwest (Fluvius). Het vestigen van een erfdienstbaarheid gebeurt via een notariële 

akte. 

Het definitief opmetingplan waarop de erfdienstbaarheidszone is aangeduid waarbinnen 

de leidingen zijn geplaatst en langs waar er toegang zal genomen worden, kan afwijken 

van het voorlopig plan. De werken door Gaselwest (Fluvius) zullen gestart worden vóór 

het verlijden van de akte. Het definitief opmetingsplan zal bij de authentieke akte 

gevoegd worden. 

Op 6/9/2022 gaf Onroerend Erfgoed zijn toelating voor deze werken langs de Zwarte 

Nonnenstraat. Er werd 1 voorwaarde opgenomen in de toelating: “Na de aanleg van de 

ondergrondse leiding wordt de bestrating opnieuw hersteld met dezelfde materialen en in 

hetzelfde legverband als de bestaande toestand”. 

Financiële gevolgen 

De erfdienstbaarheid wordt kosteloos toegestaan. 

Beraadslaging 

Eenparigheid van stemmen 



Besluit 

Artikel 1: De overeenkomst tot het vestigen van een erfdienstbaarheid, gelegen Zwarte 

Nonnenstraat - Cabine Park 6432, tussen Stad Veurne en Gaselwest (Fluvius), op het 

perceel grond in Sint-Walburgapark, kadastraal gekend als park, 38025 Veurne, 1ste 

afdeling, Sie A, nr. 275 S, vast te stellen overeenkomstig de bijlage aan dit besluit. 

Artikel 2: Notariskantoor Eric de Grave, Spreeuwenbergstraat 13/04, 8630 Veurne, aan 

te duiden als notaris voor het opmaken en verlijden van de authentieke akte, volgens de 

voorwaarden in de in artikel 1 vermelde overeenkomst tot het vestigen van een 

erfdienstbaarheid. 

Artikel 3: Volmacht te geven aan de burgemeester en de algemeen directeur tot het 

ondertekenen van deze overeenkomst.  

Artikel 4: Het bevoegde kantoor van de Algemene Administratie van de 

Patrimoniumdocumentatie uitdrukkelijk te ontslaan van de verplichting enige ambtshalve 

inschrijving te nemen bij de overschrijving van de akte. 

 

 

7.  Interpellaties 

Dossierbeheerder Craeye Birgit Geviseerd door 
 

Bevoegde schepen(en) 
 

Toegelicht door voorzitter 

 

7.1 Interpellatie van Bart Goudeseune inzake “Energiegebruik verminderen”. 

Verschillende Vlaamse gemeentes proberen een oplossing te vinden om de energiekosten 

zo laag mogelijk te houden deze herfst en winter. Sommige gemeentes gaan de 

straatverlichting verminderen, zetten fonteinen uit, veranderen hun winterse 

evenementen, …. 

Vraagstelling: Wat gaat de verwachte financiële implicaties zijn van de stijgende 

energieprijzen op het budget? Gaat onze stad ook minder energie verbruiken? Indien ja, 

welke maatregelen zal onze stad nemen en hoeveel % hoopt de stad hiermee te 

besparen? Zijn er nog energiecoaches actief op de diensten? 

 

Deze interpellatie wordt beantwoord door Peter Roose, burgemeester. 

In de schoot van de budgetbesprekingen worden maatregelen uitgewerkt door het 

college om het energieverbruik op korte termijn te reduceren om alzo de prijsstijgingen 

van gas en elektriciteit deels te compenseren. Deze lijst is afgerond en zal betrekking 

hebben op het gebruik van openbare verlichting, monumentenverlichting, verwarming in 

stadsgebouwen of het tijdelijk sluiten van gebouwen. De prijsstijgingen zorgen voor een 

verwachte méér uitgave van 1,3 miljoen euro.  

Er zijn tevens energiecoaches via de DVV Westhoek actief. Uit navraag leren we dat ze 

afgelopen 5 jaar 352 energiescans hebben uitgevoerd waarvan 218 vervolgscans 

volgden. Bij elke scan wordt een pakket materiaal voor kleine ingrepen meegegeven 

zoals LED-lampen, radiatorfolie…  

 

 

7.2 Interpellatie van Bart Goudeseune inzake “Fietsveiligheid kruispunt 

Astridlaan – Noordstraat”. 
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Het schooljaar is weer begonnen en vele kinderen gaan met de fiets terug naar school. 

Echter het kruispunt Astridlaan – Noordstraat is voor fietsers nog steeds een gevaarlijk 

kruispunt. Niet alleen vele schoolkinderen maken gebruik van dit kruispunt, ook vele 

jonge voetballers, tennissers en andere sporters fietsen hier wanneer ze naar het 

sportpark gaan. Wanneer je van de markt komt en stopt aan de lijn bij het stopbord, dan 

is er onvoldoende tijd als fietser om over te steken als er vanuit de Oude Vestingstraat 

een auto komt aangereden (want deze zie je niet). De zone 30 voor auto’s vanuit de 

Oude Vestingstraat start ook pas na het kruispunt (Astridlaan). Ook als je als fietser van 

de Astridlaan komt en je wilt indraaien naar de Noordstraat, dan is dit steeds gevaarlijk. 

Door de groei van Petit Paris komt er ook steeds meer druk op dit kruispunt, zowel van 

het aantal auto’s als van het aantal fietsers. 

 

Vraagstelling: Is onze stad bewust dat dit kruispunt nog niet optimaal is voor fietsers 

ondanks de kleine wijzigingen die werden doorgevoerd? Kan er toch nog bekeken worden 

hoe de fietsveiligheid van dit kruispunt kan verhoogd worden (vb fietssuggestiestroken / 

verkeerslichten/ …)? Kan de zone 30 uitgebreid worden met een paar meter zodat auto’s 

die komen van de Oude Vestingstraat vertragen bij dit kruispunt of kan er een 

vluchtheuvel voorzien worden zodat auto’s vertragen? 

 

Deze interpellatie wordt beantwoord door Peter Roose, burgemeester. 

De afgelopen 7 jaar zijn 2 incidenten bekend bij de lokale politie met een fietser: in 2016 

en 2018. Ook op de schoolfietsroutekaart, opgesteld in samenwerking met de scholen, 

wordt van dit kruispunt geen melding gemaakt/ De aanleg van een rotonde werd 

onderzocht, maar het kruispunt is onvoldoende ruim. Het kruispunt voldoet evenmin aan 

de voorwaarden, volgens de wegcode, om verkeerslichten te plaatsen. Er werd door de 

verkeerscommissie geadviseerd om de stopstreek te verplaatsen, gezien er geen 

lijnbussen meer rijden in de Noordstraat, zodat de afstand dat moet overgestoken 

worden veel kleiner wordt, maar ook de zichtbaarheid op de nieuwe opstelzone veel 

groter. 

 

In het kader van de heraanleg van de Oude Vestingstraat komen er fietssuggestiestroken 

aldaar en wordt de rijweg smaller met het oog op het trager rijden. De remafstand na de 

bocht in de Oude Vestingstraat is bij 50 km/uur ongeveer 27m, terwijl de afstand tot aan 

de oversteekplaats 40m bedraagt. Met andere woorden er is nog voldoende buffer. Uit 

ervaring van de nieuwe inrichting van de Astridlaan blijkt dat de snelheid in de straat 

drastisch in afgenomen. De Noordstraat binnen de ring wordt een fietszone in het kader 

van een nieuw mobiliteitsplan.  

 

7.3 Interpellatie van Bart Goudeseune inzake “Appartementisering van Veurne”. 

Tijdens de voorbije pano-reportage bleek dat de appartementisering van Vlaanderen zich 

in sneltempo doorzet. In de top tien van Vlaamse gemeentes (zonder de kustgemeentes) 

waar het aantal appartementen per duizend inwoners het meest steeg tussen 2000-

2021, stond onze stad Veurne op plaats 2. Ook voor 2022 en volgende jaren komen er 

nog nieuwe appartemensblokken bij in onze stad. Echter sommige gemeentes zetten een 

tijdelijke bouwstop in voor nieuwe appartementen omdat ze eerst een 

woonomgevingsplan opmaken om de sneltempo van appartementisering tegen te 

houden. Daarnaast staat onze stad Veurne ook op de eerste plaats als het gaat over 

stijging van appartementsprijzen het voorbije jaar (+ 34,3 %). De voorbije 5 jaar stijg 

de prijs van appartementen in Veurne met +72,93 % naar een gemiddelde van € 

336.866. 

 

Vraagstelling: 

1) Heeft onze stad een woonomgevingsplan? Heeft onze stad bepaalde 

perimeters vastgelegd waar er wel of niet appartemensblokken mogen komen? 

Heeft de stad zelf een visie hoeveel extra appartemensblokken onze stad nog 

kan dragen in bepaalde wijken/gebieden? 
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2) Welke maatregelen zal onze stad nemen zodat alleenstaanden/ jongeren/ 

mensen met minder financiële middelen toch nog een betaalbaar appartement 

in onze stad vinden? 

3) Zoals uit de cijfers blijkt heeft het gemeentebestuur zich volop gefocust op 

extra appartementsblokken. Ook hebben we als stad vele hectares industrie 

bijgekregen de voorbije tien jaar. Uit cijfers van de Standaard blijkt echter dat 

we op de 3e laatste plaats staan in Vlaanderen als het gaat over buurtgroen 

per inwoner. Het suikerpark en Vaubanpark II zijn ondertussen wel erbij 

gekomen, maar dan nog zitten we ruimschoots onder het Vlaams gemiddelde 

en moeten we hier dringend een tandje bijsteken. Ook bij het bouwen van 

appartementsblokken en projecten verdwijnen er vaak prachtige oude tuinen 

met grote bomen (vb Villa Belle View), worden bomen gekapt (vb het bosje 

die gekapt is nu op de Otax-site) of dreigen er in de toekomst prachtige grote 

kloostertuinen te verdwijnen. Houdt het stadbestuur rekening met het 

aanwezige groen wanneer ze projecten goedkeuren? Wordt er ergens 

bijgehouden hoeveel groen er zo verdwijnt in onze stad en wordt dit 

gecompenseerd? Hoe gaat de stad het %buurtgroen per inwoner verbeteren 

zodat onze stad een leefbare groene stad wordt? 

 

Deze interpellatie wordt beantwoord door Pascal Sticker, schepen:  

“Het is uiteraard uw goed recht om over welk onderwerp dan ook een interpellatie in te 

dienen.  Als actief raadslid heb je reeds meerdere interpellaties ingediend, onderbouwd, 

recht uit het hart en steeds vanuit uw groene reflex geïnspireerd.  Zo ken ik je en 

apprecieer ik het.   Deze keer echter vind ik het aanknopingspunt om tot deze 

interpellatie te komen echt niet goed gekozen.  Ik had dit binnen de fractie niet 

onmiddellijk verwacht van jou.  Maar uiteraard wil ik het thema zeker niet uit de weg 

gaan. 

De PANO-reportage leek bij wijlen immers meer op sensatie zoeken dan op objectieve 

journalistiek. Ik kan dat wel plaatsen : programmamakers moeten nu eenmaal ook 

kijkcijfers halen en dit is blijkbaar het beproefde recept.   Er werden immers 3 steden en 

gemeenten voorgesteld waar er mogelijks belangenconflicten en twijfelachtige relaties 

spelen tussen politici en ontwikkelaars.  Maar laat mij duidelijk zijn : Persoonlijk wil ik 

daar niet mee vereenzelvigd worden en daar neem ik openlijk afstand van.   Er werd een 

scheefgetrokken beeld opgehangen alsof Vlaanderen maar zou bestaan uit dergelijke 

gemeenten. 

Je hebt ook cijfers geciteerd uit een kantenartikel van De Standaard, straks zou ik 

evengoed kunnen citeren uit een objectieve analyse van een onafhankelijk dagblad De 

Morgen (zoals verschenen dit WE)… 

Tot daar het aanknopingspunt, over naar de inhoud. Veurne heeft inderdaad een aantal 

instrumenten om stedelijke ontwikkelingen te sturen. De eerste hiervan is de 

stedenbouwkundige verordening n°1 (terug te vinden op de website, zoals overigens alle 

goedgekeurde beleidsinstrumenten inzake RO). In deze verordening worden 

bouwhoogtes, aantal bouwlagen en bouwdieptes vastgelegd, met diversifiëring 

naargelang de locatie. 

Hoewel we vaststellen dat deze op heden stillaan op zijn limieten botst, moeten we ook 

erkennen dat dankzij de verordening nr 1 er in Veurne geen woontorens vergund werden 

die de specifieke Veurnse skyline op diverse plaatsen mee bepalen. De suikertoren vormt 

een uitzondering, maar hier werd dan ook een PRUP gemaakt, waarbij de suikertoren 

dient als baken voor de nieuwe wijk. Het maximale gebouwengabarit in de rest van 

Veurne gaat van 3-4-5 bouwlagen langs de invalswegen. Als je dit vergelijkt bijvoorbeeld 

met een ons omliggende centrumstad als Diksmuide (toch ook een stad met een 

gelijkaardige morfologie als de onze) dan kun je niet anders dan vaststellen dat de 

woontorens daar hoger reiken en soms wel tot 8 bouwlagen gaan en op meer dan 1 

plaats ingepast worden  (onder meer langs de IJzer en binnenkort ook nabij het station). 

De huidige verordening nr 1 botst op sommige plaatsen op zijn limieten, onder meer 

omdat deze in bepaalde zones of straten bv 4 bouwlagen toelaat, terwijl dit ruimtelijk 

gezien minder wenselijk is. Maar : op dit moment is het moeilijk onderhandelen met 
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ontwikkelaars en eigenaars, omdat deze verordening vaak de grondprijs mee bepaald. 

Net omdat wij vaststellen dat de verordening n°1 op zijn limieten botst werd er in het 

begin van deze legislatuur beslist om hier een alternatief voor te zoeken. Hierbij mogen 

we immers niet over één nacht ijs gaan. Het zomaar afschaffen van de verordening is 

immers geen optie. Dit zou het risico op talrijke aanvragen met een buitensporig 

gebouwengabarit enkel maar doen toenemen. Daarnaast waren we van mening dat een 

alternatief voor de verordening ook moet vertrekken vanuit een stedenbouwkundige 

visie, die gelet op de maatschappelijke evolutie nog niet neergeschreven was. Daarom 

zijn we gestart met de opmaak van een leefkwaliteitsplan Veurne centrum die de visie, 

de doelstellingen voor de ruimtelijke ontwikkelingen van het centrum van Veurne voor de 

komende jaren moet bepalen. Het schepencollege heeft deze reeds goedgekeurd (zoals 

bij elk goedgekeurd agendapunt uit het schepencollege is dit document opvraagbaar en 

raadpleegbaar). Het is uiteraard ook de bedoeling dat dit leefkwaliteitsplan aan de GR 

voorgelegd wordt. We willen immers een breed gedragen visiedocument. Hierin wordt 

duidelijk beschreven hoe wij de identiteit van Veurne verder willen bewaren, zonder dat 

we nieuwe ontwikkelingen weren of onmogelijk maken. Deze visie doet zowel uitspraken 

over het historisch centrum, als de Vaubangordel, als de invalswegen als de 

verkavelingswijken. Een concrete uitwerking hiervan is bijvoorbeeld de BGO Kaaiplaats 

die hier op deze Raad reeds aan bod gekomen is. Dergelijke studies vragen evenwel tijd. 

De vervolgstap is om deze visie te vertalen in concrete ruimtelijke instrumenten. De idee 

is om hierbij 2 verordeningen naar voor te schuiven. Eén verordening die het historisch 

erfgoed en de identiteit van Veurne bestendigd en één die nieuwe ontwikkelingen stuurt 

en inpasbaar maakt in deze historische context. Wij zijn er hierbij van overtuigd dat dit 

zal bijdragen tot het behoud van de identiteit van Veurne. 

Conclusie : de onmiddellijke afschaffing van verordening nr1 zonder dat de visienota 

Leefkwaliteitsplan Veurne doorvertaald is in voormelde verordeningen zou ons in een 

ongebreidelde en ongeremde ruimtelijke toestand storten.   U moet immers weten dat 

het schepencollege de vergunningverlenende overheid is, maar dat er ook nog zoiets 

bestaat als de beroepsprocedure die kan gevoerd worden door de bestendige deputatie 

van de provincie… 

Anderzijds een harde bouwstop zoals je suggereert is juridisch zeer gecontesteerd en 

leidde al vaak tot schorsingen van raadsbeslissingen door de gouverneur (o.m. te 

Antwerpen en te Vlaams Brabant).   Alleen de meergezinsprojecten opschorten is 

juridisch niet waterdicht EN een algehele bouwstop legt een hypotheek op de vele 

inwoners die hun enige en eigen woning willen renoveren om deze ofwel om te turnen 

naar levenslang wonen, uit te breiden of om deze met de allernieuwste technieken om te 

zetten naar een volkomen energetische woning. 

Een interpellatie beste collega’s kan niet alleen leerrijk zijn om het beleid van de 

meerderheid te vernemen, maar ook de denkwijze van de interpellant komt soms aan de 

oppervlakte.  Ik noteer collega Bart dat u voorstander bent om een bouwstop af te 

kondigen in afwachting van een woonomgevingsplan, maar u moet er dan wel bijzeggen 

aan alle inwoners dat ze hun plannen voor grondige renovatie en klimaatduurzaam 

maken van hun woning toch zullen moeten uitstellen.  De huidige meerderheid wil dit 

absoluut niet ! 

   

 

Ook moeten we uw voorbeelden en situatieschets toch ook even nuanceren. Wat een 

schaalbreuk betekent gaat immers niet altijd over “appartementen”. Een kleine, beperkte 

meergezinswoning in een gabarit van 3 bouwlagen (klassieke eengezinswoning) kan 

immers perfect inpasbaar zijn in een wijk of straatwand.  Wat voor inwoners wél de 

identiteit van het stad of dorp doet verliezen, is vaak het volume of de massa van een 

ontwikkeling, in combinatie met het verlies aan identiteit van dergelijke ontwikkeling. Het 

is daarom belangrijk dat de schaal van een ontwikkeling herkenbaar is en dat de 

ontwikkeling naar architectuur, geleding, openheid vertrouwd aanvoelt. Dit zijn allemaal 

elementen waar op heden bij voorbesprekingen reeds op gehamerd wordt en die 

terugkomen in het leefkwaliteitsplan.  
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Voorbesprekingen van grotere dossiers gebeuren. Toch wil ik hier nog bijvoegen dat wij 

van ontwikkelaars en architecten soms de feedback en beoordeling krijgen van moeilijke 

gesprekspartners te zijn. Dat aanzie ik eerder als een compliment dan een verwijt. Elke 

nieuwe ontwikkeling bepaald immers het beeld en het gevoel van die plek voor de 

komende tientallen jaren 

Verder is de specifieke Veurnse context ook belangrijk. Wij hebben een erg compact 

centrum met weinig uitzwerving. Er is een heel erg duidelijke grens tussen het stedelijk 

gebied en het open ruimte gebied. Dat is iets wat we absoluut moeten behouden. Het 

actuele en gevoerde beleid van onze stad toont dit ook aan. Er is maar heel beperkt 

ingezet op het ontwikkelingen van bijkomende woonzones die uitzwerven in de open 

ruimte. Dit heeft uiteraard als consequentie dat het bebouwd gebied verder 

“verstedelijkt” of “verdicht”. Dit is evenwel ook niet onlogisch. Veurne is nu eenmaal een 

verzorgingscentrum (met tal van voorzieningen) en heeft een relatief goed 

bereikbaarheidsprofiel. Dit heeft, volledig in lijn met de visie van de Vlaamse regering, 

tot gevolg dat Veurne goed gelegen is om een hogere bebouwingsgraad te ontwikkelen. 

Wij willen hier immers niet vervallen in clichés als “verdichting”. Het is immers een 

terechte bemerking dat compacter wonen in symbiose moet gaan met het verhogen van 

de leef-/woon- en verblijfskwaliteit van een centrum. Net daarom focust het 

leefkwaliteitsplan ook op het verhogen van de woonkwaliteit van de publieke ruimte, op 

het aanduiden en versterken van groen, etc. Tot slot is het ook een duidelijke 

beleidskeuze om nieuwe meergezinswoningen enkel toe te laten in het stedelijk gebied 

Veurne, en onze dorpen hiervan te behoeden om net deze dorpse architectuur en 

identiteit te behouden. 

Het aandeel meergezinswoningen neemt dus inderdaad toe, dat is een ontegensprekelijk 

feit. Anderzijds moeten we ook benadrukken dat Veurne vs het Vlaams gemiddelde naar 

bebouwingsgraad (12,2% - 28.6%), en de verhardingsgraad (5.9% - 15%) zeer goed 

scoort. Dit staaft duidelijk het actuele beleid waarbij er ingezet wordt op kernversterking 

ter bescherming van de open ruimte.  

Tot slot, inzake de stijging van het aantal meergezinswoningen moeten we wel aangeven 

dat de stijging het gevolg is van het feit dat er in Veurne voordien relatief weinig 

appartementen waren. Immers, het aandeel appartementen ligt met 19,2% nog steeds 

ver onder het Vlaams gemiddelde van 27.6%. Ook inzake het sociaal woonaanbod scoren 

we een stuk beter dan het Vlaamse gemiddelde sociaal woonaanbod (9.9% vs 5.6%) 

(bron; Gemeente-Stadsmonitor).” 

 

2) Welke maatregelen zal onze stad nemen zodat alleenstaanden/jongeren/mensen met 

minder financiële middelen toch nog een betaalbaar appartement in onze stad vinden? 

Betaalbaarheid in huidige onzekere tijden is een moeilijk te hanteren begrip.  

We verwijzen naar de cijfers inzake het sociaal woonaanbod die in Veurne op 10% ligt. 

Dit is ver boven het Vlaams gemiddelde. Ons sociaal objectief is dan ook reeds behaald.  

We sloten dan ook een SWBC af… 

Daarnaast werden de loten in de verkavelingswijk Burgweg in de laatste 4-5 jaar 

allemaal verkocht aan lagere prijzen dan de marktconforme prijs, wat vele Veurnaars de 

kans gaf om hun beschikbare budget meer te kunnen gebruiken voor hun woning zelf. 

Het is alvast de intentie om de woningen in de verkaveling Proostdijk ook aan gunstige 

tarieven te verkopen.   

Vergelijk de entiteiten in de Suikerwijk gerust ook met andere volledig private 

ontwikkelingen. 

Tot slot nog dit collega : dat de gemiddelde prijs van appartementen stijgt in de Stad 

hangt ook volledig vast aan de stijging van het aantal meergezinswoningen. Nieuwe 

appartementen moeten tegenwoordig immers bijna passief zijn (goede zaak, maar idd 

wel hogere bouwkost), MAAR waardoor het elektriciteits- en gasverbruik beperkt wordt. 

Iedere niet gebruikte KWh of m3 is een gespaarde) In de huidige tijden is dat een erg 

groot financieel voordeel. Net omdat het aandeel nieuwe energiezuinige entiteiten stijgt, 

is het logisch dat de prijs sneller stijgt. Deze entiteiten zijn immers duurder in aankoop, 

maar zijn op de lange termijn goedkoper dan verouderde entiteiten waar veel verbruik 

nodig is...  
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3) Zoals uit de cijfers blijkt heeft het gemeentebestuur zich volop gefocust op extra 

appartementsblokken. Ook hebben we als stad vele hectares industrie bijgekregen de 

voorbije tien jaar. Uit cijfers van de Standaard blijkt echter dat we op de 3e laatste 

plaats staan in Vlaanderen als het gaat over buurtgroen per inwoner. Het suikerpark en 

Vaubanpark II zijn ondertussen wel erbij gekomen, maar dan nog zitten we ruimschoots 

onder het Vlaams gemiddelde en moeten we hier dringend een tandje bijsteken. Ook bij 

het bouwen van appartementsblokken en projecten verdwijnen er vaak prachtige oude 

tuinen met grote bomen (vb Villa Belle View), worden bomen gekapt (vb het bosje die 

gekapt is nu op de Otax-site) of dreigen er in de toekomst prachtige grote kloostertuinen 

te verdwijnen. Houdt het stadbestuur rekening met het aanwezige groen wanneer ze 

projecten goedkeuren? Wordt er ergens bijgehouden hoeveel groen er zo verdwijnt in 

onze stad en wordt dit gecompenseerd? Hoe gaat de stad het %buurtgroen per inwoner 

verbeteren zodat onze stad een leefbare groene stad wordt? 

Ik ga er niet mee akkoord dat er volledig gefocust wordt op extra meergezinsprojecten.  

Wij hebben nog nooit een eigenaar of ontwikkelaar tegengehouden om een huis of rijhuis 

te renoveren of uit te breiden en aan te passen 

Het beleidskader ondergronds parkeren bijvoorbeeld (ook terug te vinden op de site) is 

bvb een instrument die tot doelstelling heeft om het aandeel groen in ontwikkelingen te 

vergroten https://www.veurne.be/sites/default/files/2022-

03/Kader%20bovengronds%20parkeren.pdf) 

Verder wordt in nieuwe ontwikkelingen ook altijd rekening gehouden met een voldoende 

groenaanplant en worden slechts de strikt noodzakelijke verhardingen vergund.  

Ook wordt dit element in het leefkwaliteitsplan uitvoerig besproken en worden duidelijke 

suggesties gedaan om bijvoorbeeld de verkavelingswijken (zie boven), de invalswegen 

en in het centrum extra groen en waterdoorlatend te maken.   

Tot slot is het een blijvend aandachtspunt om ons openbaar domein bijkomend te 

voorzien van groenblauwe voorzieningen.   Maar men mag dan, beste collega, uiteraard 

niet de kant kiezen van de luidste roepers in de straat die gaan voor meer harde parkings 

dan lommerijke en waterdoorlatende groen en bomenaanplant.  Ik hoef maar naar de 

discussie omtrent het wegenisplan te Bulskamp te verwijzen alwaar ik toch wat 

dissonante stemmen binnen uw fractie kon vaststellen.  Beste collega, beleid voeren, het 

maatschappelijk belang dienen en ervoor zorgen dat de aanbevelingen die sterk naar 

voor komen in het Beleidsplan Ruimte Vlaanderen bewaarheid worden is niet eenvoudig 

en vergt moed…  En neemt idd wat tijd in beslag.  

Ik hoop dat we samen kunnen verder doorwandelen op de ingeslagen wegen.   

 

Bart Goudeseune vraagt waar het leefkwaliteitsplan kan worden geconsulteerd. Pascal 

duidt dat dit nog steeds in ontwerpfase zit en hopelijk nog dit najaar naar de 

gemeenteraad volgen. De bijlagen worden toegevoegd aan dit agendapunt.  

Bart Goudeseune geeft nog mee dat hij geen pleidooi voor de bouwstop gehouden heeft. 

Wel is de betaalbaarheid niet onbelangrijk. Bart besluit of de natuurtoets werd gedaan bij 

de vergunningen? Pascal duidt dat dit gebeurt. Wel verwijst hij naar bomen die 

verdwijnen, maar aanplant die dan in de plaats komt.  

 

 

7.4 Interpellatie van Dirk Kesteloot: Meer en meer burgers gaan hun afval zorgvuldig 

sorteren bijgevolg gaan ze veel minder betalen dan wie dit niet doet. Sorteer slim, betaal 

minder! Maar bepaalde huishoudens hebben door specifieke omstandigheden meer afval: 

jonge gezinnen met kleine kinderen hebben luiers nodig en sommige ouderen gebruiken 

incontinentiemateriaal. Het is uiteraard toegelaten om deze materialen in een witte zak 

te verzamelen en naar het containerpark te brengen. Huishoudens die geen auto hebben 

of ouderen die immobiel zijn, kunnen deze materialen bij de restfractie stoppen maar dan 

loopt de afvalfactuur zeer vlug op!  
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Wat gaat de stad doen voor deze burgers die om één of andere reden de witte zakken 

niet kunnen wegbrengen naar het containerpark? 

 

Deze interpellatie wordt beantwoord door Guido Hoste, schepen. 

Luierzakken kunnen aangekocht worden aan een prijs van € 2.5/10zakken. Deze worden 

gratis ingezameld in het containerpark. Dit vergt inderdaad wat inspanningen om met dit 

afval tot daar te gaan, maar dat doen we voor ander afval ook (frituurvet 

electromateriaal, …). De groep mensen die zeer hulpbehoevend en minder mobiel zijn 

kunnen zich steeds richten tot het dienstencentrum De Zonnebloem. Daar zal dan samen 

gekeken worden welke oplossing kan geboden worden en of er eventueel beroep kan 

gedaan worden op de vervoersdienst van het dienstencentrum. Dit aanbod is er mits dit 

niet over een grote hoeveelheid gaat. (= dus geen meubilair, maar kleinere zaken zoals 

elektronische toestellen, luierzakken, … en die gratis kunnen binnengebracht worden) 

Voor grote zaken en hoeveelheden werd doorverwezen naar Interwest. Echter kan 

Interwest deze dienstverlening momenteel niet aanbieden omdat ze een 20-tal 

personeelsleden tekort hebben. 

Huishoudens die niet beschikken over een eigen wagen kunnen indien ze dit wensen 

gebruik maken van de deelwagen.  

Daarnaast lijkt het me niet ondenkbaar dat mensen in eerste instantie beroep kunnen 

doen binnen hun eigen omgeving op kinderen, buren en vrienden. Laten we in dit opzicht 

eveneens de ‘zorgzame samenleving’ promoten, een samenleving waarin mensen 

behulpzaam zijn voor elkaar en minder taken afschuiven op de overheid. Het 

dienstencentrum beoogt om buurtgericht te gaan werken om zodoende de cohesie in de 

buurten te versterken waardoor dergelijke hulpvragen eerder op een informele manier 

kunnen opgelost worden binnen het netwerk van de hulpvrager, in overleg met de 

mutualiteiten. Ook familiehulp of andere instanties kunnen helpen. 

Ook voorziet OCMW Veurne voor alle personen die zwaar zorgbehoevend zijn en lijden 

aan een incontinentie voor urine en/ of stoelgang en hiervoor een incontinentieforfait 

voor zwaar zorgbehoevenden toegewezen krijgen van het ziekenfonds. Personen die een 

forfait krijgen voor onbehandelbare incontinentie kunnen ook aanspraak maken op de 

incontinentietoelage van het OCMW Veurne. 78 mensen hebben dit reeds gekregen. De 

incontinentiepremie bedraagt 50 euro en kan jaarlijks maar éénmaal aangevraagd 

worden. Er kan slechts 1 premie per domicilieadres worden goedgekeurd. Het 

incontinentieforfait, de jaarlijkse tegemoetkoming in de kosten voor zwaar 

zorgbehoevenden via het ziekenfonds bedraagt vanaf 1 juni € 543.02. 

Jonge gezinnen ontvangen bij de geboorteaangifte 4 gratis rollen luierzakken. 

 

Dirk Kesteloot antwoordt niet echt bevredigd te zijn door uw antwoord. Ouderen, zonder 

familie, hoe krijgen ze die zakken weg? Zij kunnen dus naar het dienstencentrum de 

Zonnebloem bellen. 

 

 

 

7.5 Interpellatie van Dirk Kesteloot: Voor welk bedrag waren de zomerevenementen 

gebudgetteerd en hoeveel hebben ze opgebracht? 

 

Deze interpellatie wordt beantwoord door Jonas Bel, schepen. 
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Ik verwijs in eerste instantie naar het persartikel dat reeds begin september werd 

uitgestuurd rond de evaluatie van de zomer. 

Heel wat van onze zomerevenementen zijn evenementen waar er gratis toegang is en 

waardoor je dus niet zomaar van de ene inkomstenzijde een verrekening kan maken 

naar de andere uitgavenzijde. Het was een algemene tendens, die zowel in de private als 

in de publieke sector duidelijk werd, dat de evenementen waar er een inkomprijs betaald 

diende te worden, minder in trek waren. Aan wat dit net toe te wijzen is, is koffiedik 

kijken maar het is in ieder geval een vaststelling. 

 

Ik heb hierbij een overzicht van de verschillende evenementen waar ook de specifieke 

kost en inkomen:  

 

Evenement Kosten Inkomsten Opmerking 

Batjesdagen € 2.250,00 € 0,00   

Vlaanderen Zingt € 7.143,90 € 1.080,00 

Subsidie dat we 

normaal terug 

zullen krijgen 

Kiosk 4 Kids € 9.845,80 € 0,00   

Open Kiosk (9 edities + Fête des Belges op 20 juli 

avond) 
€ 13.170,15 € 0,00 

  

Zomervariaties € 3.725,61 € 520,00 Ticketverkoop 

Zomervariaties € 1.325,00 € 0,00 Geannuleerd 

Kinderrommelmarkt € 0,00 € 0,00   

Furnival € 7.520,26 € 0,00 

Exclusief 

Muzikaal 

vuurwerk €6 000 

Zomervariaties € 5.009,89 € 960,00 Ticketverkoop 

Zomervariaties € 5.513,12 € 1.050,00 Ticketverkoop 

Kiosk Matinee I + II € 9.987,90 € 0,00   

Veurne La Fête € 73.500,00 € 4.610,00 
Concessie 

Pupegaele 

Open Monumentendag € 1.672,50 € 0,00   

  

€ 

140.664,13 
€ 8.220,00 
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Samengevat dient er vooreerst gesteld te worden dat het nog nooit de bedoeling is 

geweest om “winst” te halen uit de organisatie van de evenementen. De insteek van de 

ticketverkoop van de Zomervariaties waren vooral om wat meer budget te hebben voor 

de potentieel aan te trekken groepen. De Zomervariaties vielen dit jaar dan misschien 

wel wat tegen (ze waren vóór corona gratis) doch is er ruim break-even gedraaid. 

 

Voor de andere evenementen, die steeds gratis toegankelijk waren, hebben we – mede 

dankzij het prachtige weer – een topzomer gedraaid. Ik denk dat iedereen het daarover 

eens kan zijn als je kijkt naar de horeca, de lokale handelaars, het vele volk dat steeds 

aanwezig was… 

  

We herinneren ons het startweekend met een vol stadspark die de Lac de Connemara 

meezong tijdens Vlaanderen Zingt en de dag nadien een overrompeling van kindjes die 

kwamen spelen in het park tijdens het alternatieve kidsfestijn, Kiosk 4 Kids. Tijdens de 

Kiosk Matinees zaten mensen voor het eerst zelfs op de helling van de Motte, het 

evenement barst dus figuurlijk uit zijn voegen. Ook de Open Kiosken hebben nog nooit 

wekelijks zoveel volk gehad. Afsluiten deden we met Veurne La Fête, ook hier weer een 

recordopkomst! En als uitsmijter hadden we Open Monumentendag, een samenwerking 

met de koninklijke harmonie Sint Cecilia dat ook weer heel wat nieuwsgierigen naar het 

park lokte en tegelijkertijd Fiesta Europa ontdekten. 

 

Dus om specifiek te antwoorden op uw vraag: de zomerevenementen hebben in totaal 

€139.895,23 gekost/gebudgetteerd maar het zou geheel verkeerd zijn om hier enkel 

rekening te houden met de “inkomsten” (die enkel de tickets van de Zomervariaties en 

de concessievergoeding van Veurne La fête zouden zijn). Het is al steeds de bedoeling 

geweest om aan de hand van de toeristisch/culturele evenementen Veurne op de kaart te 

zetten. Het is dus niet omdat er geen rechtstreekse return naar de stad zou zijn, deze 

uiteraard niet onrechtstreeks gebeurt naar onze lokale handelaars/horeca… Die 

onrechtstreekse return mag absoluut niet onderschat worden! Het “opbrengen” is dan 

ook moeilijk in exacte cijfers te vertalen. 

  

Mede door het prachtige weer deze zomer en het vele volk op de verschillende 

evenementen kunnen we dus alleen maar besluiten dat we – op alle vlak – een topzomer 

achter de rug hebben!" 

 

Dirk Kesteloot reageert dat de locatie van de zomerarena verkeerd was. Jonas Bel 

reageert dat we dit recent hebben geëvalueerd en inderdaad gebleken dat het geen 

ideale locatie was. Vorig jaar was het een succes, evenwel waren er geen alternatieven. 

Bedoeling van de zomerarena was dat we gingen rondgaan in de stad evenwel geen 

gekende weerspiegeling. Betalende evenementen hebben het moeilijk gedaan en 

verschillende verenigingen grepen terug naar hun oude werking. 

 

 

Marieke vraagt om alle antwoorden in de interpellaties op te nemen. 

 

 

8.  Mededelingen 

Dossierbeheerder Craeye Birgit Geviseerd door 
 

Bevoegde schepen(en) 
 

Toegelicht door voorzitter 

 

De volgende gemeenteraad vindt plaats op 24 oktober 2022. 
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Aangezien er omtrent de notulen van de vergadering van de gemeenteraad van 29 

augustus 2022 in de loop van de huidige raadsvergadering geen opmerkingen werden 

gemaakt, worden bedoelde notulen krachtens het huishoudelijk reglement van de 

gemeenteraad zoals vastgesteld op 28 januari 2013 en de latere wijzigingen, goedgekeurd. 

 

De voorzitter van de gemeenteraad, sluit de zitting om 21:43 uur. 


